
Finansudvalget

Til: Skatteministeren
Justitsministeren

Dato: 4. december 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål K
Vil ministrene redegøre for det juridiske grundlag for, at regeringen har valgt
ikke at administrere efter loven for udbetaling af børnefamilieydelse, når det
gælder det ellers i Folketinget i 2010 vedtagne optjeningsprincip?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Thulesen Dahl (DF).

På udvalgets vegne

Sofie Carsten Nielsen
formand
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